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Protokoll fra årsmøte i Ullensakersvømmerne 2023 
 
Protokoll fra årsmøte i Ullensakersvømmerne. 
 
Årsmøtet ble avholdt Jessheim Storsenter, 01.03.2023. 
 
Sak 1 Godkjenning av de stemmeberettigede 

Styret redegjorde for det antall personer som var til stede ved oppstart av årsmøtet som 
styret anså for stemmeberettigete.  
Følgende hadde ordet i saken: Linda Jansen, Ullensaker Idrettsråd 
Vedtak: Årsmøtet godkjente følgende antall stemmeberettigede medlemmer: 89.  
Enstemmig. 
 

 
Sak 2 Valg av dirigent  

Styret foreslo Pål Torneby som dirigent. 
Følgende hadde ordet i saken: Linda Jansen, Pål Torneby 
Vedtak: Årsmøtet valgte Pål Torneby som dirigent.  
Enstemmig vedtatt. 
 
 

Sak 3  Valg av referent  
 Styret foreslo Martin Vikan som referent. 
Følgende hadde ordet i saken: Pål Torneby 
Vedtak: Årsmøtet valgte Martin som referent.  
Enstemmig vedtatt. 

 
 
Sak 4  Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen  

 Styret foreslo Kevin Jansen og Asude Sørensen til å underskrive protokollen. 
Følgende hadde ordet i saken: Pål Torneby, Asude, Kevin. 
Vedtak: Årsmøtet valgte Kevin Jansen og Asude Sørensen til å underskrive protokollen.  
Enstemmig vedtatt. 
 
 

Sak 5 Godkjenning av forretningsorden 
Styret fremla forslag til forretningsorden for godkjenning av årsmøtet.  
Følgende hadde ordet i saken: Linda Jansen, Lena Nordbø, Vibeke Voksøy, Lorant Farkas, 
Kenneth Schmidt, Martin Vikan 
Vedtak: Årsmøtet godkjente følgende forretningsorden: 
«Styrets forslag til forretningsorden»  
21 stemte imot forslag til forretningsorden.  
 
 

Sak 6 Godkjenning av innkalling 
Styret fremla forslag om at innkallingen ble godkjent. 
Følgende hadde ordet i saken: Linda Jansen 

 Vedtak: Årsmøtet godkjente innkallingen.  
Enstemmig vedtatt. 
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Sak 7 Godkjenning av sakliste  
 Styret fremla forslag til sakliste for godkjenning av årsmøtet.  

Følgende hadde ordet i saken: Linda Jansen 
 Vedtak: Årsmøtet godkjente følgende sakliste: 

«Saksliste årsmøte 2023 Ullensakersvømmerne»  
Enstemmig vedtatt. 

 
 
Sak 8 Behandling av idrettslagets årsberetning  

Styret fremla idrettslagets årsberetning for godkjenning av årsmøtet.  
Følgende hadde ordet i saken: Linda Jansen, Harald Breivik, Pål Kleven, Kenneth Schmidt, 
Oskar Farkas, Lena Nordbø. 
Vedtak: Årsmøtet godkjente årsberetningen når revisor/regnskapsfører rettes.  
1 stemte imot. 

 
Sak 9 Behandling av idrettslagets regnskap i revidert stand 

 Styret fremla idrettslagets regnskap i revidert stand for godkjenning av årsmøtet.  
Følgende hadde ordet i saken: Runar Kletvang, Oskar Farkas, Kenneth Schmidt, Lena Nordbø, 
Gergely Besenyi, Linda Melander, Harald Breivik, Tommy Viken, Pål Torneby, Vibeke Voksøy, 
Lorant Farkas. 
Vedtak: Årsmøtet godkjente regnskapet. Etter utgreiing om kostnad til stevner og leirer, 
pådratt utgift på eliteparti kontra andre partier, advokatkostnader, krav fra arbeidstaker, 
kostnad for utøvere som ikke svømmer på stevne, bruken av Gjestad, bilgodtgjørelse, UIR. 
18 stemte imot. 

 
Sak 10 Behandling av forslag og saker 
 Sak 10.1 Forslag nye vedtekter USS 

 Følgende hadde ordet i saken: Linda Jansen, Wenche Rasen. 
Vedtak: Styrets forslag til nye vedtekter ble vedtatt med følgende tilliggelser: ordlyden 
«minst 4 styremedlemmer» i §10.   
Enstemmig vedtatt. 

 
 Sak 10.2 Mangfold og inkludering 

 Følgende hadde ordet i saken: Kristine Kronstad, Linda Melander, Linda Jansen, Lena 
Nordbø. 
Vedtak: Klubben skal tilrettelegge for mangfold og inkludering, og at arbeidet redegjøres for 
ved årsmøtet.  
Enstemmig vedtatt. 
 
Sak 10.3 Forventninger til trenere og instruktører 
 Følgende hadde ordet i saken: Kristine Kronstad, Linda Jansen, Lena Nordbø. 
Vedtak: Styret og daglig leder er ansvarlige for å fasilitere for en redegjørelse for dette 
arbeidet på neste foreldremøte.  
Enstemmig vedtatt. 
 
Sak 10.4 Overholdelse av bestemmelser for barneidretten og idrettens barnerettigheter 
 Følgende hadde ordet i saken: Kristine Kronstad. 
Vedtak: Klubben redegjør for arbeidet for å overholde barneidrettsbestemmelsene i neste 
periode.  
Enstemmig vedtatt. 
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Sak 10.5 Klubbens økonomiske situasjon (1) 
 Følgende hadde ordet i saken: Vibeke Voksøy, Runar Kletvang, Linda Jansen, Pål Kleven, 
Kenneth Schmidt, Tommy Viken, Harald Breivik, Oskar Farkas, Thomas Jansen, Birthe Pihl. 
Vedtak: Advokatutgifter blir redegjort for i regnskapsgjennomgangen, Advokat Pål Kleven 
redegjør for årsmøtet om situasjonen omkring hovedtrener. Informasjonen tas til 
etterretning. 
2 stemmer imot. 
 
Sak 10.6 Klubbens økonomiske situasjon (2) 
 Følgende hadde ordet i saken: Harald Breivik, Heidi Huuse, Runar Kletvang, Thomas Jansen, 
Lena Nordbø, Kenneth Schmidt, Tommy Viken, Pål Kleven, Jon Erlend Christensen, Fredrikke 
Engebretsen, Ellen Crook, Martin Sørensen, Linda Melander. 
Vedtak: Nytt styre får myndighet, eller å stemme for å permittere daglig leder. Nytt styre får 
myndighet til å vurdere dette grundig vedtatt. 
6 stemte imot vedtatt forslag. 
 
 
Sak 10.7 Mistillitsforslag mot styrets leder Linda Jansen 
 Følgende hadde ordet i saken: Harald Breivik, Thomas Jansen, Linda Jansen, Birthe Pihl. 
Vedtak: Mistillitsforslaget trekkes.  
Enstemmig vedtatt. 
 
 

Sak 11 Fastsette medlemskontingent, treningsavgift. Eller gi fullmakt til styret til å fastsette 
treningsavgift 

Styret fremla forslag til medlemskontingent for fastsettelse av årsmøtet på kr.100,-.  
Følgende hadde ordet i saken: Pål Torneby. 
Vedtak: Årsmøtet fastsatte følgende medlemskontingent: Kr.100,-  
Enstemmig vedtatt. 
Styret fremla forslag til fullmakt til gruppestyrene til å fastsette treningsavgiftene. 
Følgende hadde ordet i saken: Pål Torneby. 
Årsmøtet ga styret fullmakt til å fastsette treningsavgift for gruppenes aktivitet.  
Enstemmig vedtatt. 
 

 
Sak 12  Vedta idrettslagets budsjett 

Styret fremla forslag til budsjett for vedtak av årsmøtet.  
Følgende hadde ordet i saken: Runar Kletvang, Gry Merkesdal, Ola Brandser Nøss, Eli 
Bakken, Tommy Viken, Pål Kleven. 
Vedtak: Årsmøtet vedtok styrets forslag til budsjett. Med forslag om å øke posten for 
lønnskostnader, dette trekkes fra budsjettet. Dette blir enstemmig vedtatt. 
Budsjettet blir enstemmig vedtatt. 

 
Sak 13 Behandling av idrettslagets organisasjonsplan 

Styret fremla forslag til organisasjonsplan for behandling på årsmøtet.  
Følgende hadde ordet i saken: Linda Jansen, Kristine Kronstad, Martin Vikan. 
Vedtak: Årsmøtet vedtok styrets forslag til organisasjonsplan. Med forslag om nytt navn på 
C2-partiet, og triatlon inkludert. 
Enstemmig vedtatt. 
 

 Sak 14 Valg 
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 14.1 Valg av styreleder: 
 Valgkomiteen foreslo Monica Strømseth som styreleder.  
Følgende hadde ordet i saken: Wenche Rasen, Martin Vikan, Rune Hoset, Thomas Jansen, 
Linda Melander, Linda Jansen, Stina Kletvang. 
Vedtak: Benkeforslag for Lena Nordbø. Monica Strømseth valgt.  
Monica Strømseth valgt med 62 stemmer. 19 for Lena Nordbø, 1 blank 

 
 14.1 Valg av nestleder: 

Valgkomiteen foreslo Atle Eriksen som nestleder.  
Følgende hadde ordet i saken: Dirigent. 
Vedtak: Årsmøtet valgte Atle Eriksen som nestleder.  
Enstemmig vedtatt. 
 
14.2 Valg av øvrige styremedlemmer: 
Valgkomiteen foreslo Kristine Kronstad, Kenneth Schmidt, Janne Johnsbøen, Anders Nygård, 
Lena Nordbø som styremedlemmer. 
Følgende hadde ordet i saken: Dirigent, Martin Vikan. 
Vedtak: I tillegg til komiteens innstilling ble Linda Jansen og Daryoush Sadeghi Toussi 
foreslått. Kristine Kronstad, Anders Nygård, Janne Johnsbøen, Kenneth Schmidt, Linda 
Jansen ble valgt til styremedlemmer. 
Kristine 76 stemmer, Anders 74 stemmer, Janne 71 stemmer, Kenneth 58, Linda 46 stemmer. 
 
 
14.3 Valg av varamedlemmer: 
Valgkomiteen foreslo Daryoush Sadeghi Toussi som varamedlem til styret. 
Følgende hadde ordet i saken: Dirigent, Martin Vikan. 
Vedtak: Forslag om Heidi Huuse også. Daryoush trekker sitt kandidatur, Heidi ble valgt til 
varamedlem.  
 
 
14.4 Valg av kontrollutvalg leder, medlem, varamedlem: 
Valgkomiteen foreslo Eli Hovd Bakken (leder), Terje Huuse (medlem), Elin Haug Reinertsen 
(vara) som medlemmer til kontrollutvalg. 
Følgende hadde ordet i saken: Wenche Rasen. 
Vedtak: Valgkomiteens innstilling ble tatt til følge.  
Enstemmig vedtatt. 
 
 
14.5 Valg av revisorer 
 Valgkomiteen foreslo å gi styret fullmakt til å innhente eksterne revisorer.  
Følgende hadde ordet i saken: Dirigent. 
Vedtak: Årsmøtet valgte å gi styret fullmakt til å innhente eksterne revisorer.  
Enstemmig vedtatt. 
 
 
14.6 Valg av representanter til ting og møter i andre organisasjonsledd der idrettslaget har 
representasjonsrett 
Styret fremla forslag til fullmakt til styret til å oppnevne representanter i ting og møter der 
idrettslaget har representasjonsrett. 
Følgende hadde ordet i saken: Dirigent. 
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Vedtak: Årsmøtet gir styret fullmakt til å oppnevne representanter i ting og møter der 
idrettslaget har representasjonsrett. 
Enstemmig vedtatt. 
 
 14.7 Valg av leder i valgkomiteen  
 Styret foreslo Wenche Bakkebråten Rasen som leder i valgkomiteen.  
Følgende hadde ordet i saken: Linda Jansen. 
Vedtak: Wenche ble valgt som leder i valgkomiteen.  
Enstemmig valgt. 
 
14.7 Valg av medlem i valgkomiteen  
Styret foreslo Kenneth Delbekk som medlem i valgkomiteen.  
Følgende hadde ordet i saken: Linda Jansen. 
Vedtak: Kenneth ble valgt som medlem av valgkomiteen.  
Enstemmig valgt. 
 
14.7 Valg av varamedlem] i valgkomiteen 
Styret foreslo Alexander Ask som varamedlem i valgkomiteen.  
Følgende hadde ordet i saken: Linda Jansen. 
Vedtak: Alexander Ask ble valgt som varamedlem av valgkomiteen.  
Enstemmig valgt. 
 

 

 
 
 
 
  


